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Til stede ved benken: Bendik Kaurin Evertsen, Ville Norheim, Henriette Bøe, Joachim Svamo Karlsen, 1 
Martin Myhr Wallin, Maria Birkeland, Marianne Lien, Oliwia Skowron, Anita Stellander, Elias 2 
Peltomaa Beisvåg, Eline Yri Stokke, Sara Reggianini, Amalie Fadler Oppdal, Emilie Aanmoen 3 
Tobiassen, Lisbeth Regine Mangen 4 
 5 

Konstituering   6 

PSak 00/23 a, b, c, d, e og f 7 

a) Valg av ordstyrer, referent og tellekorps    8 
 9 
Vedtak:   10 

• Marie Knutsen Bruntveit og Anna Rebekka Løvmo velges til 11 
ordstyrere    12 
• Ingrid-Elisabeth Ringstad velges til referent   13 

• Kontrollkomiteen (KK) velges til tellekorps   14 
 15 

b) Godkjenning av innkalling og saksliste   16 
 17 
Vedtak:   18 

• Innkalling og saksliste godkjennes  19 

c) Endring av forretningsorden 2023 20 

 21 
Vedtak:  22 

• Endringsforslag til forretningsorden 2023 vedtas 23 
 24 
d) Godkjenning av protokoll fra siste møte   25 

 26 
Skrivefeil under protokoll fra P2. Redaksjonell endring. Fra opptaksfinansiert utdanning til 27 
oppdragsfinansiert utdanning i orientering fra US. 28 
 29 
Vedtak:   30 

• Protokoll fra sist møte godkjennes med de endringer som fremkommer i 31 
møtet   32 
 33 

e) Orienteringssaker fra: 34 

• Arbeidsutvalget (AU) 35 
Det er ikke lenge siden P2, men siden da har LIA deltatt i brukerutvalget til SiO 36 
mat og drikke, deltatt på halvdagsseminar med «Den Gode 37 
Studentopplevelsen», deltatt på kaffetid på Kjeller, deltatt på digitalt webinar 38 

formøte til LMNSO, deltatt i bærekraftsrådsmøte som stedfortreder for UIA, 39 
arrangert delegasjonsformøte til LMNSO og jobbet med Gallaen. UIA har vært 40 
på seminar hos NIFU om hvordan dokumentere og vurdere god forskning og 41 
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tatt ut ferie. Leder har jobbet med høringsforslag til høring om studier og 42 

eksamen og deltatt på kaffetid på Kjeller. Leder har vært i møte med 43 

mangfoldskomiteen om Pride og hvordan OsloMet skal bidra inn der. Det er 44 
mulig det trengs studenter til å stå under Pride Park. Har skrevet kronikk med 45 
rektor om rammevilkårene for studiestøtten til studenter. Minner om 46 
morgendagen der man kan gi innspill til strategiprosessen i Store auditoriet, 47 
P32. Vi har oppnevnt Olivia og Henriette til å sitte i referansegruppa til 48 

Campus Lillestrøm 49 
 50 
 51 
Spørsmål: dere har jobbet med studentinvolvering i kvalitetssystemet. 52 
Hvordan har dere jobbet med dette? 53 

Svar: Vi har tatt dette opp under møte med ledelse, da særlig fokus på måten 54 
studenter blir involvert. Vi mener vi må være litt mer målretta der studenter 55 
skal involveres.  56 

 57 
 58 

• Kontrollkomiteen (KK): Rolf Martin orienterte. Kontrollkomiteen består per dd 59 
av Celine og meg. Det vi har gjort siden forrige parlamentsmøte er å bistå AU i 60 
spørsmål vedrørende vedtektsendringene. 61 

• Universitetsstyret, studentrepresentanter: Rolf Martin orienterte. US har avhold 62 
to møter siden sist. Det ene var et årsrapportsmøte der alle rapporter gikk 63 
gjennom. I tillegg har vi hatt et ekstraordinært møte hvor vi har behandlet 64 

ansettelser av prorektor for forskning og utvikling, prorektor for 65 
samfunnsforbedringer og samarbeid, Dekan for TKD og Leder for SVA. Alle 66 

starter i sitt nye fireårige åremål 1. august. Dette er det siste US vi kommer til 67 
å orientere om for neste er 15. juni. Og da vil vi behandle strategien for 68 
OsloMet. Dersom dere ikke får komme med innspill til AU, kan dere også 69 

komme med innspill til meg.  70 
 71 

 72 

• Valgkomiteen: Marie orienterte. Både jeg og Anna sitter i VK. Nå er 73 
kandidatskjemaet for å stille til valg åpent. Det er bare å gå inn på SPs 74 
nettsider og hive inn sitt kandidatur. Dersom det er noe spørsmål, er det bare 75 
å kontakte oss i VK. Vi har ikke gjort så mye annet enn å legge ut skjema 76 

siden sist møte. Vi ser fram til en kjekk valgprosess med alle dere. Still til valg! 77 
Det er gøy! 78 
 79 

 80 
 81 
Vedtak:   82 

• Sakene tas til orientering.   83 

 84 

Endring av forretningsorden 2023 85 

Psak 00/23 c        86 

 87 
Arbeidsutvalget foreslår en endring av forretningsorden for å gi talerett til representant fra 88 
Velferdstinget og representant fra Norsk studentorganisasjon talerett under møtet, samt at 89 
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inviterte gjester får talerett i den sak de innleder. Talerett kan etter vedtektene gis med 90 
simpelt flertall. Derfor sier det endringsforslaget til forretningsorden at denne talerett kan 91 
tilbaketrekkes med simpelt flertall. Andre observatører kan gis og tas bort talerett med 92 
simpelt flertall og Studentparlamentet kan gi og ta forslagsrett fra andre observatører med 93 
2/3 flertall. Dette er for å gjenspeile vedtektene.  94 

Det ble åpnet for spørsmål. Ingen spørsmål 95 

Det ble åpnet for debatt. Ingen innlegg. 96 

For å endre på forretningsorden må man ha 2/3 flertall. 97 

Saksopplysning fra KK: I henhold til SPs vedtekter kap 11 §11.1. Studentparlamentet skal ha 98 
følgende utfyllende reglement som behandles av Studentparlamentet og kan endres ved 99 
absolutt flertall: Økonomireglement, Forretningsorden, Valgreglementet. Så kan det endres 100 
ved absolutt flertall, ikke 2/3 flertall.  101 

Da har vi fått bekreftet at 14 stk må stemme for for at forslaget skal gå gjennom.  102 

Endringen ble vedtatt med absolutt flertall.  103 
 104 

Vedtak: 105 

• SP vedtar endringsforslag til forretningsorden 2023 106 

Ettersom vi ble ferdig med konstitueringen før tidsplanen og innleder av Psak 11/23 ikke var 107 
kommet, ble saken om regnskap flyttet fram. Det ble vedtatt med absolutt flertall. 108 
  109 

Regnskap for 2022  110 

PSAK 13/23  111 

  112 
 113 
Alltid gøy med litt regnskap! I 2022 brukte vi ca 400.000 mindre enn vi kunne gjøre. Det er 114 
mye pga at det ikke ble avholdt høst og vinterseminar, samt at det ble brukt mindre på 115 
profileringsartikler. 116 
 117 
Vi gjør også oppmerksom på at det er en del som er ført på feil poster pga sykefravær.  118 
 119 
Det ble åpnet for spørsmål: 120 
Spørsmål: Jeg lurer på om underforbruket var en engangsgreie og om vi kommer til å bli 121 
flinkere til å bruke penger i år. 122 
 123 
Svar: Jeg må være ærlig å si at jeg har ikke studert regnskap mange år tilbake i tid, men det 124 
er ikke unormalt med et underforbruk. Når det er sagt så vil ikke dette føre til at vi får mindre 125 
penger fremover.  126 
 127 
Spørsmål: er det mulig å relokalisere disse midlene? 128 
Svar: De er ikke disponerbare og vi får ikke brukt dem igjen. Midlene blir ikke overført fra år 129 
til år.  130 
 131 
Spørsmål: Det er en halv million forskjell mellom andre driftskostnader i regnskapet. Hva 132 
gjelder dette? 133 
Svar: Det er kostnader ved arrangementer og profileringsartikler. På disse postene har det 134 
gått veldig mye mindre enn det vi har pleid å bruke.  135 
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 136 
Spørsmål: Jeg lurer på om frafallet fra AU og det vil påvirke lønnskostnadene. Kan du 137 
forklare det? 138 
Svar: Det var sykefravær og det ble gjort en litt hastig omdisponering i budsjettet og dermed 139 
ble det litt feil.  140 
 141 
Karl Magnus legger til: siden vi ikke fikk legge noe til selv, så gjorde regnskapsavdelingen 142 
det for oss. Blant annet ble julebord lagt til på personalkostnader. Vi har ikke hatt mulighet, vi 143 
i AU, til å følge med på budsjettet for vi har ikke hatt de tilgangene vi trenger. Hadde vi visst 144 
om underforbruket ville vi gjort noe med det. 145 
 146 
Spørsmål: Når det er stort underbruk så er jo det kjipt for oss at pengene ikke blir brukt. Det 147 
er jo midler der som kunne blitt brukt til forskjellige ting. Vil det fortsette sånn? 148 
Svar: helt enig at det ikke er bra med så mye underforbruk. Men det er statlig og da er 149 
underforbruk mer vanlig.  150 
 151 
Spørsmål: Jeg lurte på avviksposten, der er virker det som avviket er større i sum enn det 152 
som står oppført.  153 
Svar: Det er en forenklet versjon av regnskapet dere får se. Jeg har brukt malen som Kristin 154 
brukte så alt er ikke med her.  155 
 156 
Spørsmål: Jeg forstår at det har vært tull med tilganger. Hvordan kan man unngå dette i 157 
fremtiden? 158 
Svar: Det vi mener er at Økonomirådgiver ikke har hatt brukertilgang til systemene. Det 159 
grunnes en sykemelding som førte til manglende overlapp. For å unngå det i fremtiden 160 
utarbeides det nå en skriftlig opplæring. 161 
 162 
 163 
  164 
Vedtak: 165 

• Parlamentet er orientert om regnskapet for 2022.  166 

 167 

Parlamentssak Ny strategi til OsloMet  168 

Psak 11/23 169 

 170 

 171 

Isak innleder saken. Som de fleste sikkert har fått med seg på nettsidene til OsloMet 172 
så skal vi få en ny strategi som skal vare fra 2024. Vi har vært så heldig å få med oss 173 

Per Martin som skal gå gjennom denne strategien for oss. Per Martin kan få innlede. 174 
 175 
Per Martin innleder. Det er jeg som viserektor som er prosesseier for strategiarbeidet. 176 

Dere kjenner sikkert til arbeidet med strategien som nå snart utgår.  177 
Når vi skal lage en universitetsstrategi så er det et stort arbeid der hele universitetet 178 

skal være involvert. Vi starter med et styre, sittende styre, men det er nå det 179 
kommende styre som skal ta over arbeidet og vedta strategien. Vi er nå kommet til 180 

den fase der vi er i ferd med å lukke innspillfasen. 181 
Vi har hatt noen ledersamlinger, med ledere helt ned til nivå fire (instituttledere, 182 
studieledere, studenter, osv), hvor prosessen drives framover for å sørge for at vi 183 
ikke får en administrativ overrepresentasjon, men også får innspill fra fagmiljøene. Vi 184 

hadde også strategiverksted 24. januar der vi inviterte også eksterne. 185 
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Vi hadde da et strategitorg rett før jul, da også studenter var invitert og så skal vi ha 186 

et åpent innspillmøte i morgen.  187 

Vi drar dere da gjennom statusen, hvordan vi har jobbet til nå og så tar vi et steg 188 
videre i prosessen.  189 
Vi er nå i ferd med å lukke prosessen og gå over til skrivefasen. Vi jobber 190 
hovedsakelig med et 20-års perspektiv, men vi ser også for oss et 50 års perspektiv 191 
for å ha en rød tråd å jobbe framover mot.  192 

 193 
Etter at alle fakulteter og sentre har vært innom prosessen så har vi sett for oss fire 194 
som OsloMet skal feste seg ved. (klima og naturgrunnlaget, tillit, medborgerskap, 195 
mangfold og demokrati, Krig og økonomisk usikkerhet, likeverdige tjenester i et 196 
bærekraftig velferdssamfunn.  197 

 198 
Vi skal ikke bare være verdensledende på forskning. Hva slags type forpliktelser skal 199 
OsloMet forplikte seg til. Det skal være en gjenkjennbare og god strategi som man 200 

skal kunne kjenne seg igjen i som student ved, eller tidligere student ved, OsloMet.  201 
 202 
Per Martin viser så til et skriftlig eksempel på hvordan det kan se ut.  203 
 204 

Føler dere dere hørt? Stoler dere på prosessen slik jeg har forklart det nå? 205 
 206 

Det ble åpnet for spørsmål til innledningen:  207 
 208 
Spørsmål: Hva står de ulike fakultetene for i den presentasjonen du viste? 209 

Svar: de fikk alle i oppdrag å nevne tre samfunnsoppdrag. Bærekraft gikk igjen hos 210 
flere. På HV fokuserer de på teknologi, På LUI mangfold, livslanglæring (fyll inn fra 211 

slide). TKD snakker om god helse og livskvalitet. SPS bærekraft av Norge som 212 
tillitssamfunn. Det er ganske likt hos de ulike. Det er ikke så vanskelig å lande på de 213 

fire forpliktelsene.  214 
 215 

Spørsmål: Siden dere har tenkt det skal vare til 2070, har dere tenkt på 216 
oppdateringer underveis? 217 

Svar: vi skal ha et 50 års perspektiv på strategi. Det vi setter opp som en 218 
hovedmekanisme er dersom vi setter opp noe for de neste fem årene, må vi tenke 219 
over om vil det stå seg i et femtiårs perspektiv. Det er viktig å hele tiden ha med seg 220 

inn, men det er jo umulig å gjette seg til hva som vil skje i samfunnet i løpet av den 221 
tiden. Strategien vil være en kort strategi på ca 10 sider, med visjon og slagord. En 222 

innledning der det står noe om hvem vi er. OsloMet treffer velferdssamfunnet med 223 
bredsiden til og det prøver vi å få med i denne innledningen. Deretter prøver vi å 224 
tenke dersom vi skal være der om 20 år, hva må vi gjøre de neste fem? 225 
 226 
Spørsmål: Jeg lurte litt på strategiverkstedet og hva som kom ut fra det? Og når det 227 

gjelder disse usikkerhetene om hva som vil skje, vil det være en prioriteringsliste? 228 
Svar: Alle hovedmålene er likeverdige. Når vi skal si noe om hvilke 229 

samfunnsutfordringer som vil utfordre oss, så er det vanskelig å forutse. Under 230 
verkstedet tok vi disse samfunnsutfordringene som var kommet fra fakultetene og ga 231 
folk i oppdrag å stemme gjennom menti på de ulike for å se hvilke utfordringer folk på 232 
verkstedet mente var viktigst. Slik fikk vi bearbeidet det som kom fra fakultetene.  233 
 234 
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Vi har også hatt panelsamtale med bla varaordfører og folk fra byggenæringen, 235 

sykepleierforbundet osv. Vi har forsøkt å ta inn flere stemmer. Det å forebygge 236 

utenforskap og radikalisering jobber vi jo med via Holmlia.  237 
 238 
Spørsmål: Dere har bedt fakultetene nevne tre samfunnsutfordringer. TKD er jo et 239 
veldig variert fakultet. Når man skal forplikte seg til en 50 år lang visjon, så lurer jeg 240 
på hvordan dere jobber tilbake mot fakultetene med hvordan de skal forplikte seg til 241 

strategien? 242 
Svar: Alle skal kjenne seg igjen i strategien, men det blir på ulike nivå. Derfor lager vi 243 
en hovedstrategi som vil være kort og så vil det komme delstrategier for de 244 
hovedområdene vi har. Delstrategien for TKD må ha et element for bredden av 245 
fakultetet. Vi har nok hatt for lite oppmerksomhet på estetiske fag, men det vil 246 

komme.  247 
 248 
Spørsmål: er det sammenheng med endring til universitet og fokus på forskning? 249 

Svar: Vi har en forpliktelse om å levere forskningsbasert undervisning. Vi måles også 250 
på antall professorer, publikasjoner, og det er et krav om at vi skal fokusere mer på 251 
forskning. Men det er også en forventning om at mer fokus på forskning vil skape et 252 
bedre universitet.  253 

 254 
Kom gjerne på store auditoriet i P32 i morgen fra 11-13. Dersom dette er et vanskelig 255 

tidspunkt for dere er jeg tilgengelig for workshop.  256 
 257 
Jeg synes det var veldig fin invitasjon og vil veldig gjerne komme med innspill på 258 

vegne av SP og samler gjerne en gruppe.  259 
 260 

Kom gjerne med et forslag og så prøver vi å finne tidspunkt.  261 
Er det interesse for et mindre møte i mahognien for mer «over bordet» innspill?  262 

Dere kan vente på utkastet som kommer i mai og så kan dere gi mer uformelle 263 
innspill. Vi tar planleggingen mellom AU og Per Martin utenom møte. 264 

Takk for at jeg fikk komme igjen.  265 
 266 

Det ble åpnet for diskusjon. 267 
 268 
En ting jeg har savnet litt i strategiprosessen er studenter som ressurs. Mye av 269 

strategien går på hvordan OsloMet ses utenfra. Hvordan kan man få studentene til å 270 
gå ut i praksis å si noe positivt om OsloMet? Det tror jeg vil være verdifullt.  271 

 272 
Først og fremst, jeg har mer et spørsmål. Kan man komme med meninger om hvor 273 
mye fokus man har på forskning? Dere har jo fokus på dette med forskning, men 274 
med tanke på studieretningene så hemmer for eksempel faget produktdesign av at 275 
foreleserne har sittet og forsket fremfor å ha deltatt i arbeidslivet.  276 

 277 
Noen studieprogrammer har muligheten til å ta valgfag i andre utdanningsløp enn sitt 278 

eget. Det hadde vært kult. Man ønsker samarbeid og erfaringsutveksling mellom 279 
utdanningene. Jeg vet ikke om en bedre måte å gjøre det på enn å ha valgfag 280 
innenfor andre utdanninger. Jeg bare kaster tanken ut der.  281 
 282 
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Kan bekrefte at det er vanlig med valgfag fra andre universiteter. Av 180 studiepoeng 283 

så var 80 emner jeg kunne velge. Vi er jo en gammel høyskole, så mye henger jo 284 

igjen der. 285 
 286 
Jeg tenker når man først skal snakke om utveksling av fagområde så er det kanskje 287 
særlig det som hjelper. 288 
 289 

Jeg tenker siden referansegruppen til campus Lillestrøm og Per Martin er her så vil 290 
jeg si at jeg er bekymret for flyttingen av estetiske fag. Å flyttes fra Oslo hvor det er 291 
mulig praksisutøvelse er ikke bra.  292 
Jeg vil si at den bekymringen er nokså ubegrunnet. Det er tatt en prinsippavgjørelse 293 
å flytte EST til P52.  294 

 295 
Som lærerstudent og medlem av referansegruppa Lillestrøm vil jeg si at dette er 296 
notert. 297 

 298 
Jeg ønsker at mangfold ikke bare skal knyttes til et sted, men at det skal 299 
gjennomsyre hele organisasjonen.  300 
 301 

Det ble nevnt tverrfaglighet og valgfag. I seg selv er valgfag og tverrfaglighet viktig, 302 
men dersom vi ser på gjennomføringen fra OsloMet. Ikke bare at faget handler om 303 

tverrfaglighet. På TKD er det ekstremt mange fag som skal ha samme forelesere og 304 
det går ikke opp. For eksempel UiO har ikke samme struktur. Dersom vi skal ha 305 
tverrfaglighet må vi ha en annen struktur. 306 

  307 
 308 

Jeg mener at studentene er en ressurs så jeg håper det kommer konkrete mål for 309 
hvordan å bruke studentmedvirkning til å bli et så godt universitet som mulig.  310 

 311 
Saken lukkes.  312 
  313 
   314 
Vedtak   315 

• SP diskuterer saken  316 

   317 
  318 

Innspillsrunde til Spesialromprosjektet  319 

PSAK 12/23  320 

  321 
 322 
Karl Magnus introduserte saken. Da har vi invitert Mona fra speisalromsprosjektet. Prosjektet 323 
går ut på å finne ut hvor mange spesialrom vi har, og hva vi bruker de til. Det er veldig mye 324 
rare rom på OsloMet. Vi har invitert Mona for å innlede om prosjektet og få litt innspill. Ber 325 
om at Mona får utvidet taletid. 326 
 327 
Utvidet taletid ble innvilget av parlamentet. 328 
 329 
Mona innleder. Jeg har vært instituttleder i 18 år på institusjonen/OsloMet. Jeg er nå med på 330 
prosjektet om spesialrom. Jeg er også med i et prosjekt om et senter for simulering. Kristin er 331 
også med meg, hun er koordinator for campusprosjektet.  332 
 333 
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Jeg vil begynne å si at det er mye som skal på plass for å ha gode vilkår for utdanning og 334 
forskning. Noe av dette dreier seg om gode spesialrom or forskning og utdanning. Vi hadde 335 
fram til våren i fjor et spesialrom 1.0 som prøvde å kartlegge alle spesialrom ved OsloMet. 336 
ULM besluttet da at det var et behov for et oppfølgingsprosjekt, altså spesialrom 2.0. 337 
Spesialromprosjektet ble utvidet til å gjelde både Pilestredet og Kjeller. Effektmålet til 338 
prosjektet er å sikre god styringsinformasjon. Studenter og ansatte etterspør mer og nye 339 
lokaler som legger til rette for ny teknologi, simulering, osv.  340 
 341 
Mona viste en powerpoint på skjerm.  342 
 343 
Vi jobber med fire forskjellige arbeidspakker: 1. tilgang og tilgangsstyring, 2. forvaltning og 344 
datakvalitet, 3. samhandling/sambruk, 4. Arealbruk/omdisponering.  345 
 346 
Vi ser at instituttene har endret på bruken av spesialrom uten å melde fra til Eiendom. Vi har 347 
jobbet mye med fakultetene for å få oversikt over hvilke rom vi har og hvordan de brukes. Vi 348 
har også fått oversikt over hvordan rommene brukes i dag og hvilket potensiale de har for 349 
sambruk. 350 
 351 
Jeg har noen spørsmål jeg ønsker at dere kan spille inn på. Vi jobber med en tidslinje og 352 
håper å være ferdig med disse fire arbeidspakkene innen august. Det handler om 353 
adgangsstyring, sambruk og samhandling og hvilke rom vi kan avvikle og omdisponere. Vi 354 
har sammen med instituttene laget romkategorier som vi bør være oppmerksomme på når vi 355 
skal utvikle dette prosjektet.  356 
 357 
Mona viser spørsmål hun ønsker diskusjon på. 358 
 359 

- Avvikling/omdisponering av pc-rom. Har studentene noen innspill knyttet til 360 
dette? Hvor mye vil det være riktig å satse på pc med skjermer og hvor bør 361 
disse pcene være lokalisert?  362 

- Felles romkategorier og sambruk. Har studentene innspill til romkategoriene 363 
og hvordan bør vi tenke på rundt organisering/utvikling av spesialrom? 364 

 365 
Det åpnes for oppklarende spørsmål.  366 
 367 
Spørsmål: Det ble snakket litt om hvilke rom som skal avvikles. Pc-rom for eksempel. Er det 368 
andre rom som er diskutert? Hvordan har dere tenkt at musikkrommene skal deles? Hvilken 369 
type undervisning skal være der? 370 
Svar: ikke per nå. Vi har jobbet med å identifisere romkategorier og ser da at enkelte rom er 371 
lite i bruk. Vi har mange musikkrom og spesialrom og skal ikke ta noen beslutning om dette. 372 
Vi skal heller diskutere hvordan vi kan sambruke færre rom mer.  373 
 374 
Spørsmål: Takk for fint framlegg. Er denne listen den dere mener skal sambrukes og vil dere 375 
ha svar på hvordan de kan sambrukes? 376 
Svar: vi ønsker å vite hvilke tanker dere har rundt hva dere savner, hva dere synes er viktig.  377 
 378 
Spørsmål: De rommene som skal frigis, vil de bli gjort tilgjengelig som ordinære grupperom 379 
eller vil de bli gjort om til andre spesialrom? Er vingen der i P35 med pc-plasser tenkt som et 380 
spesialrom? 381 
Svar: ja, begge deler. Man vil se om man kan ta bort noen rom og omdisponere disse. Så blir 382 
det å diskutere om man skal omgjøre det til andre spesialrom som er etterspurt eller om de 383 
skal brukes til studentarealer. I utgangspunktet var ikke vingen i P35 tatt med, men vi ser på 384 
om dette heller kan omgjøres til studentarbeidsplasser. 385 
 386 
Spørsmål: hvorfor trenger man ikke pc-rom, hva med spesielle programmer man får tilgang 387 
til på de stasjonære pc-ene?  388 
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Svar: vi ønsker å jobbe for lisenser slik at studenter kan få tilganger til programmer som nå 389 
er låst til de stasjonere pc-ene slik at studenter kan bruke de på sine egne bærbare.  390 
 391 
Spørsmål: Hvordan utreder dere behovet for disse datarommet?  392 
Svar: vi har vært i dialog med flere. Vi har vært i dialog med instituttlederne, representanter 393 
for campus, IT og timeplanleggerne. Vi har prøvd å skaffe oss et bredt bilde og vi ser at det 394 
er forskjellige behov og vi ønsker å sikre at vi ivaretar alle behovene som er der og vi ser at 395 
tiden er moden for å avvikle disse pc-rommene. Vi ser at studenter sitter med sin egen 396 
bærbare PC foran den stasjonere og at den stasjonere pc-en er overflødig.  397 
 398 
Spørsmål: Hva defineres som et pc-rom? 399 
Svar: Vi skiller mellom ordinære pc-rom med rom med skjerm, tastatur og uten noe spesiell 400 
ekstra maskinvare og datalaber der det er en spesiell programvare man får eller som har 401 
programvare som krever spesielle pc-er (stor kapasitet) eller er koblet til maskiner tilgang på. 402 
Vi vil nå først se på hvilke arealer som kan frigjøres og diskusjonen rundt hva disse arealene 403 
skal brukes til er vi ikke kommet til enda.  404 
 405 
Det ble åpnet for diskusjon.  406 
 407 
Som lærerstudent som har hatt en del IKT undervisning i P52 så er det veldig få som bruker 408 
de skjermene som er der. I forhold til det andre så tenker jeg det er lurt at studenter får 409 
booke rommene når de ikke er i bruk. Jeg sier meg enig i å avvikle pc-rommet. 410 
 411 
Jeg er helt uenig. Det er mye uoffisiell bruk av dette rommet. Jeg går på design og trenger 412 
ofte programmer som er tilgjengelig på disse pc-ene. Vi bruker mange programmer og bruker 413 
tunge programvarer og da må studentene ha svært dyre pc-er for å kunne ha dem på egne 414 
pc-er. Jeg ser litt med bekymring på dette. Snakk gjerne med oss på EST, selv om disse 415 
dataprogrammene gjøres tilgjengelig er det ikke sikkert vi har sterk nok pc til å bruke dem på.  416 
 417 
Litt i samme gate. Jeg studerer produktdesign. Det hadde vært fint å bruke kraftige pc-er, 418 
men det har vi ikke mulighet til. Jeg er veldig interessert i muligheten til å bruke skjerm. I min 419 
utdanning er jeg avhengig av en kraftig pc og jeg tenker at det må man investere i, men jeg 420 
ønsker et sted der det er naturlig å jobbe, der man kan få ekstra skjerm. Man kan gjerne 421 
avvikle datarom flere steder, men noen bør være igjen. Vi bør prioritere lisenser.  422 
 423 
Det er fint å beholde noen maskiner ved siden av skriveren for å kunne skrive ut dersom man 424 
trenger å skrive ut og ikke har med egne pc-er. Jeg tenker på pc-ene i andre etasje.  425 
 426 
Jeg tenker at vi ikke trenger så mange pc-rom som det er i dag. Enkelt pc-er er fint å ha. 427 
Ekstra monitor derimot er fint å ha. Å kunne ha mulighet til å ha flere skjermer hadde vært 428 
fint.  429 
 430 
Gitt at dette betyr at studenter får flere lukkede og private arealer tilgjengelig støtter jeg dette. 431 
Jeg har ønsket meg flere grupperom tidligere. Hvis det kan bli flere grupperom tilgjengelig og 432 
større og bedre skjermer tilgjengelig og samtidig kraftigere maskiner tilgjengelig så ville det 433 
vært fantastisk. Er dere helt avhengig av grupperom reservasjoner for å se når det er brukt 434 
eller kan dere se aktivitet på pc-en? 435 
 436 
Jeg synes det er bra med en sånn oversikt og ser på behov. Jeg kommer fra journalistikk og 437 
vi trenger at foreleseren viser på skjerm. I P48 brukes det et rom til videojournalistikk, men 438 
det rommet er så lite at det er ikke plass til alle studentene. Rommet er heller ikke tilrettelagt 439 
til undervisning. Dersom det er snakk om lisenser så må det være oppdaterte programmer i 440 
tråd med det som brukes i bransjen. Jeg ønsker også brede, horisontale skjermer for 441 
redigering. Det er veldig vanskelig å redigere på egen bærbar skjerm. Dersom man skal 442 
rekruttere studenter med minoritetsbakgrunn, og studenter med lavere sosioøkonomisk 443 
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bakgrunn, så bør disse hjelpemidlene være på plass. Kanskje man kan leie ut disse 444 
rommene til kursbruk? 445 
 446 
Når det gjelder lisens og sterkere pc, så har det vært diskutert å ha sterkere bærbare pc-er 447 
man kan låne. Når det gjelder Kjeller så har Eiendom nevnt at man kan legge til en god del 448 
rom her. Dersom klasserom er ledig så kan klasserom også brukes som grupperom.  449 
 450 
Mona oppsummerer: Noen miljø har noen spesielle behov som vi prøver å ivareta. Flere av 451 
innspillene som er kommet har jeg hørt fra deres fagmiljøer. Vi kan ikke bare ta beslutninger 452 
på å avvikle og så viser det seg at det var behov likevel. Det vi tenker er å ta ned enkelte pc-453 
rom, modernisere og styrke. For eksempel dyre lisenser som vi i stor grad har hatt på de 454 
stasjonære pc-ene. Vi jobber også med en løsning å ha en pc-park med kraftigere maskiner 455 
for de som bruker tyngre programmer. Men hvor ønsker dere å ha disse tingene? I P48? 456 
 457 
Når det gjelder videreutdanningene så har ikke nødvendigvis disse det utstyret som de 458 
studentene som investerer tre år har, der ser vi også behov for andre løsninger. Vi ser også 459 
på om noen av disse forholdene rundt spesiell programvare og sterkere maskiner skal 460 
samlokaliseres mer slik at dere kan få bedre oppfølging på det.  461 
Når det gjelder registrering på bruk av tilgang på rom og maskiner, så har vi kun registrert på 462 
om rommene er booket, men ikke om pc-ene er logget inn på. Det kan vi se nærmere på. 463 
Veldig fint om dere kan komme med mer innspill på det siste punktet. 464 
 465 
 466 
Det ble tid for matpause og diskusjonen fortsetter etter maten.  467 
 468 
Diskusjonen om spesialrom fortsetter. 469 
 470 
Det er veldig positivt at dette blir tatt opp. Jeg ser at på biblioteket i P48 blir pc-ene aldri 471 
brukt. På LUI bruker vi ikke pc-ene som er der. Vi bruker datarommet, men vi bruker det ikke 472 
som datarom. Vi bruker våre egne pc-er. Det er ganske trege pc-er der også, så for vår del 473 
har vi ikke bruk for dem. 474 
 475 
Det er stor forskjell på pc-er, noen er gode pc-er med god kvalitet. De med dårlig kvalitet tror 476 
jeg vi er enige om at de behøver vi ikke. Når det er snakk om hvor på campus så ønsker vi 477 
også å ha tilbud i Lillestrøm også. Vi har ikke tilgang på gode pc-er på Kjeller. Med tanke på 478 
nye rom så vil jeg også tenke på overganger. Det er et rom på Kjeller der man trenger micro-479 
USB for å koble til, det er det ikke alle som har. Vi må tenker på hvilke overganger som 480 
finnes.  481 
 482 
Jeg vil svare på det andre punktet som gjelder sambruk. Jeg synes det er en god ide at det 483 
blir tilgjengelig for studenter å kunne booke rommene også. 484 
 485 
Jeg vil bare påpeke at dette kommer OsloMet til gode økonomisk, for eksempel at pc-ene 486 
som byttes inn kan vi få penger for de slik at vi får noe igjen for det. Jeg ønsker også alt av 487 
gode maskiner og flere grupperom. 488 
 489 
Når det gjelder overføring fra 33 til 52 for EST, så vil spesialrommene fortsatt være i 33 og 490 
slik blir ressursene spredd. Dette bør det orienteres om.  491 
 492 
Foreløpig flyttes ikke EST. Det skal være klart til studieåret 2024. Man må først se hvor de 493 
som er i P52 skal først før andre kan flytte inn.  494 
 495 
I dag har vi fått vite hvor vi skal ha klasserom i høst og så fikk jeg beskjed nå i dag at det tar 496 
to år å tegne spesialrommene, så det vil jo ikke være klart til høsten 2024.  497 
 498 
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Når det gjelder spesialrom for sykepleie vil jeg trekke frem at kapasiteten for SF avdelingene 499 
er underdimensjonert og trenger mye mer plass.  500 
 501 
 502 
Saken lukkes.  503 
 504 
Vedtak:  505 

• Studentparlamentet tar innspillsrunden til orientering 506 
 507 

 508 

Grafisk Profil  509 

PSAK 14/23 510 

  511 
 512 
Mats innledet saken. Da skal vi vedta grafisk profil. Vi vedtok på P2 at vi skal ha en grafisk 513 
profil og nå er det på tide at vi faktisk gjør det. Det er vanskelig å sende inn endringsforslag 514 
på grafisk profil så dere står i utgangspunktet med valget om å vedta den som er vedlagt 515 
eller forkaste den.  516 
 517 
Det ble åpnet for spørsmål. 518 
 519 
Spørsmål: Har vi tilgang på filene som ble brukt? Har vi tilgang på alt? 520 
 521 
Svar: Dere har vel strengt tatt ikke tilgang nå, men det står i handlingsplanen at det skal 522 
tilgjengeliggjøres for parlamentet, men da må det først vedtas.  523 
 524 
Spørsmål: er dette en uttømmende liste over figurerer som det er lov å bruke? 525 
Svar: vedtektene sier at de er veiledende, så det er lov å bruke andre også. 526 
 527 
Spørsmål: Kunne SFR også fått noen figurer ala tigeren med logoskjorte for SFR? 528 
Svar: vi har ikke råderett over SFR så det er ikke noe AU kan stå for, men dere kan gjerne 529 
lage en egen maskot hvis det ønskes 530 
 531 
Spørsmål: Går det an å bruke tigeren med skjorte med SFR-logoen? 532 
 533 
T.O: dette angår ikke SPs grafiske profil så det kan diskuteres på kontoret i stedet. 534 
 535 
Jeg synes den grafiske profilen er kjempekjempefin og det er bra jobba Mats! 536 
 537 
Spørsmål: Vi tar utgangspunkt i OsloMet sin profil og legger til egne grafiske elementer. Det 538 
er spilleregler her, men hva med universell design? 539 
 540 
Svar: Det er ikke noe jeg har tenkt på i den grafiske profilen, ettersom vi er et statlig organ så 541 
må vi jo forholde oss til universell utforming. Det er brukt en font som er UU-vennlig.  542 
 543 
Det ble åpnet for diskusjon. 544 
 545 
Fint om informasjon om universell utforming gis til SP. 546 
 547 
Jeg synes det er veldig deilig å få noen lette kjøreregler og forholde seg til og ser for meg at 548 
det er vanskelig å gjøre noe feil her. Godt jobbet! 549 
 550 
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Jeg er enig med alt skryt, men må legge til at dersom noen ikke er enige så vil det trenges en 551 
god del jobb for å få fikset det. Å få det gjennom gjør det bedre for allemann.  552 
 553 
 554 
Det voteres og profilen vedtas.  555 
 556 
  557 
Vedtak:  558 
 559 

• Studentparlamentet vedtar den grafiske profilen. 560 

  561 

Vedtektsendring  562 

PSAK 06/23 563 

  564 
 565 
Karl Magnus innledet saken. Det ble på forrige møte fremmet forslag om talerett og hvor det 566 
skal være definert. Etter samtale med KK er det kommet frem til at det ikke er nødvendig og 567 
det er jo i dag også endret på forretningsorden. Jeg ønsker derfor å trekke endringsforslaget.  568 
 569 
Det ble åpnet for om noen ønsket å opprettholde endringsforslaget.  570 
Ingen ønsket å opprettholde og forslaget ble trukket.  571 
 572 
 573 
Vedtak:  574 

• Studentparlamentet avviser vedtektsendringsforslaget. 575 
 576 

  577 

Forslag til vedtektsendringer 578 

PSAK 15/23  579 

 580 
Vi har fremmet noen forslag til vedtektsendringer fra AU. Etter råd fra KK og 581 

ordstyrerne så trekkes forslag 1 og erstattes med et nesten likt, der kun første 582 
setning står «Studentparlamentet ved OsloMet har etiske retningslinjer og tilhørende 583 
varslingsrutiner». 584 
 585 
De neste vedtektsendringene omfatter resolusjoner. De to første handler om at 586 

resolusjoner blir foreldet etter 4 eller 6 år. Ettersom vedtekter ikke kan ha 587 
tilbakevirkende kraft ønsker vi derfor å legge til at resolusjoner kan løftes til fornyelse 588 
eller opphevelse.  589 
 590 
De andre to endringsforslagene er sendt inn fra medlemmer i SP og jeg vil der 591 

opplyse om at jeg har skrevet feil i sakspapirene. I endringsforslag 6 står det «AU», 592 
men det skal stå «SP». 593 

 594 
Bendik fremmer endringsforslag: 595 

Disse forslagene ble lagt fram på forrige parlamentsmøte, det var stor støtte i 596 
parlamentet som sådan og derfor ønsker jeg og Joachim at disse voteres over på ny. 597 
De orienteres kun om på dette møte, men behandles på neste parlamentsmøte.  598 
 599 
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Hele denne saken er en orienteringssak, den vil behandles på et kommende 600 

parlamentsmøte. Alle innsendte forslag nå kan behandles på neste møte, men 601 

dersom det kommer flere må de behandles over to møter.  602 
 603 
KK: dersom dere kommer med forslag til nye endringsforslag til vedtektene kan ikke 604 
disse behandles på neste møte, de må tas over to møter.  605 
 606 
 607 
 608 
Vedtak:  609 

• Studentparlamentet tar forslag til vedtektsendringer til orientering og behandler disse 610 
på et senere møte i Studentparlamentet. 611 

 612 

 613 

Eventuelt 614 

 615 

SASSUM 616 

Karl Magnus innleder. SASSUM står for Styrking av sosialt samvær utenfor møtetid. 617 

Det ble nevnt at det er mulighet for å omdisponere litt i budsjettet. Vi har omdisponert 618 

ved å sette litt større summer på arrangementer, men da ønsker vi at noen kan ta litt 619 

tak i det. Vi hadde flere som meldte interesse tidligere, men tenker vi tar en litt åpen 620 

søknad på det. Begrensningene for å bruke midlene er at vi må forholde oss til 621 

økonomireglementet til OsloMet, derfor må alle innkjøp avklares med Kristine. Er det 622 

noen som har lyst å melde seg så tar vi en åpen søknad og oppnevner i AU. 623 

 624 

Mitt forslag er at siden dere har blitt kastet litt inn i et valg så bør det heller bli brukt 625 

som en orientering og at det kan være en valgsak på valgmøte.  626 

 627 

Hvor lavterskel snakker vi om? Er det både planlegging og deltakelse i form av en 628 

facebook chat og lage et arrangement?  629 

 630 

Svar: Det kan være så lavterskel og høyterskel som man gjør det til og som 631 

økonomireglementet tillater. 632 

Spørsmål: Kan du si noe om hvor mye tid det vil ta? 633 

Svar: det vil være mulig med et lite kveldsarrangement, eller en utflukt, alt etter hva 634 

økonomireglementet tillater. 635 

 636 

Spørsmål: Hvor mye midler er det snakk om? 637 

Svar: det er ikke sekssifra tall, men det er rom for femsifratall og det er betraktelig 638 

mulighet for å gjøre ting. 639 

 640 
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Jeg har ikke mulighet til å være med, men kunne vi hatt en ideboks for jeg har mange 641 

ideer. 642 

 643 

Spørsmål: I forhold til økonomireglementet, snakker vi da om kun på dagtid og ikke 644 

mulighet for en… brus? 645 

Svar: SP bruker ikke midler på annet enn brus som er alkoholfri. Tidspunkt må ikke 646 

være dagtid. 647 

 648 

Spørsmål: vi kjøper ikke brus, men tar med brus med alkohol? 649 

Svar: alt med måt. Det kommer også an på hva lokalene tillater.  650 

Det ble spurt om noen er interessert i å bli med. 651 

Kan jeg dele en ide? Jeg har en diger bakgård og alle er velkomne. Kanskje den 652 

første festen kan være en første mai fest og vi kan ha litt lavterskel med grilling og 653 

spill.  654 

Jeg har absolutt en ide jeg har lyst å dele. Jeg har begynt å elske badstuer. Det var 655 

ikke alltid sånn, men nå er det blitt sånn. Hvis jeg får muligheten, blir det badstutur.  656 

Kan vi snakke om navnet? Jeg får assosiasjoner til når vi satt på zoom. Jeg har ikke 657 

tid til dette selv, men veldig bra tiltak. 658 

SASSUM kom til under pandemien, så mulig det er assosiasjoner til zoom. 659 

 660 

Dersom noen har ideer og ønsker å være med snakk med meg og Kristine. Vi trenger 661 

ikke en komite for dette for å gjøre noe sosialt, har dere ideer så kom med dem. Vi 662 

kan ta dette som en valgsak på valgmøtet.  663 

 664 

KK: Jeg var litt usikker på dette, men jeg støtter anbefalingen at dersom man skal ha 665 

et valg av SASSUM på neste valgmøte så må det foreligge et mandat. Parlamentet 666 

kan oppnevne en komite, men da må det foreligge et mandat. 667 

 668 

Tilbake til spesialrom, er det mulig å komme med senere innspill? 669 

Kanskje ikke akkurat i denne runden. Det vil være mulig å invitere dem til en prat 670 

senere. Men jeg tar gjerne imot innspill som jeg kan ta med i andre fora.  671 

 672 

Møtekritikk 673 

 674 

Jeg har ikke så mye kritisk å si, jeg synes møtet var fint! Kaotisk og humoristisk. Veldig god 675 
mat, tusen takk! 676 
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Ja, tusen tusen takk for et kjempegodt møte og kjempegod mat. Jeg er fornøyd med 677 
supergode innspill og et veldig kjekt møte.  678 

Veldig enige i det som ble sagt, gode innledere, god debatt, god mat, den kan vi fortsette 679 
med. 680 

Jeg er enige i det som har blitt sagt og fin veiledning av ordstyrere underveis.  681 

Enig, takk for maten. 682 

Fint møte! Beklager eventuell møteplaging, veldig god mat, veldig fint at dere som dukker 683 
opp dukker opp.  684 

Starter med maten, tusen takk! Synes det var veldig god stemning i dag. 685 

Veldig kjekt å se at møtekritikken blir tatt til etterretning i form av god mat!  686 

Takk for møtet, veldig god mat! 687 

Takk for møtet, jeg ble veldig overrasket over at det ble så god debatt og god dialog.  688 

Det er veldig uvant å gå fra parlamentsmøte mett, fortsett med varmmat! 689 

Enig! 690 

Forsynte meg tre ganger, en veldig happy camper! 691 

Takk for godt møte, var gode saksfremlegg i dag, og takk til Mats for den fine profilen. God 692 
mat og yes, det er snart valg! 693 

God mat!  694 

Takk for et fint møte og varm mat, det er lenge siden jeg har kjent så mye god varm mat på 695 
et møte. Vi hadde foodora gavekort, det var også godt. Jeg noterer meg en positiv utvikling 696 
på talerstolen der KK kommer lenger ned på listen. Jeg noterer meg også at representant nr 697 
4 poengterer at det snart er valg. Det gjelder da også KK. Vi trenger også folk i KK og det er 698 
mulig å teste dette ut i et halvt år i tillegg til at det er valg på et helt år også. Hvis du lurer på 699 
noe så kan du godt ta kontakt med meg. Anna i VK har også sittet i KK. Jeg vil også 700 
poengtere at AU også skal byttes ut, ordstyrerne og KK har også sittet i AU, bare å spør. 701 
Dere kan også spør de som sitter i AU nå. Marie og jeg har også erfaring fra US, så det er 702 
bare å spør om dette også.  703 

Takk for et fint, festlig og hyggelig møte, det var gode diskusjoner og det er veldig kjekt å se. 704 
Det er kotyme å prøve å holde applaus og gester fra salen til et minimum, og det kommer jeg 705 
til å fortsette å minne om. Jeg synes det er veldig fint å stille litt kritiske spørsmål når vi får 706 
besøk fra ledelsen. Det er viktig. Jeg får dessverre ikke vært med på møtebrus i dag for jeg 707 
må kjøpe brød, men takk for meg og godt valg! Anbefaler KK og anbefaler US. 708 

Jeg anbefaler også AU og alle de andre vervene dere kan stille til. Jeg synes Anna 709 
oppsummerte det veldig fint. Still til valg og hvis dere er nysgjerrige, still spørsmål – bare 710 
kom bort.  711 

Tusen takk for møte, det er spennende å høre på dere hver gang jeg er her og kjekt at maten 712 
falt i smak. 713 

Det er snart valg og jeg starter ballen allerede nå, jeg stiller til US og jeg skal legge dette ut 714 
på facebook senere. Først og fremst vil jeg takke dere for gode diskusjoner, gode spørsmål 715 
og for den gode måten dere tar imot våre gjester på. Dere stiller kritiske, gode spørsmål og 716 
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det setter jeg pris på. Jeg blir mer og mer glad i dette parlamentet, takk for den jobben dere 717 
gjør så langt, jeg gleder meg til å følge dere på neste møte også. 718 

Veldig glad for at dere liker maten, gøy at dere ser på meg når dere sier det, men jeg har 719 
ikke laget den, den har Kristine bestilt. Mat blir det også på student gallaen, vi åpner for 720 
bredere påmelding så ta med en venn eller ti og meld dere på! Alle må melde seg på i 721 
forkant, man kan ikke dra den med på dagen. Innspillsmøte er 11-12.30 i morgen. Ingen må 722 
ha sen møtebrus i kveld for kl 10 i p52 er det snorklipping av ny trust shop. Der blir det også 723 
marsipankake – møt der! Møtebrus goes as usual, følg meg. Og til slutt: jeg skulle egentlig ta 724 
valgpraten internt i AU og lage litt pow-pow-pow! «spretter konfetti» valgperioden er åpnet! 725 
«POFF»! 726 

Jeg får slå klubba, men vil si noen ord først også. Oppfordrer alle som har lyst til å stille til å 727 
stille. Det er skummelt, men minst like gøy! Det er innmari gøy å jobbe for flinke folk og 728 
anbefales på det sterkeste. Takk for bidrag til innspillsrunder til viserektor og 729 
spesialromprosjektet. Jeg har allerede snakket med Per Martin at når det foreligger utkast til 730 
ny strategi så innkaller vi til workshop. Det er innmari spennende med Campus og OsloMet 731 
og godt å se at dere er så engasjert i dette. Det er også fint for meg å høre hva dere har å si 732 
så jeg kan ta det med inn i andre møter. Takk for et fantastisk møte, det er rart at det er et av 733 
de siste møtene våre. Kjenner jeg er litt mer rolig i sjela nå, enn det var første gang. Jeg 734 
ønsker dere lykke til med valget!  735 

Møtet ble lukket. 736 


